
Zápisnica z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

18.7.2019 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,10 – 19,35 hod. 

 
Prítomní poslanci: Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel, Mgr. Ján Rypák,  

                                   Katarína Kojšová 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková   

Neprítomní poslanci: Ján Chlebík, Roman Lasák  

Hostia:      

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Oboznámenie s realizáciou kamerového systému na požiarnej zbrojnici. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

4. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2019. 

5. Prerokovanie návrhu VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Kvačany. 

6. Zaujatie stanoviska k ponuke firmy Citycom plus s.r.o., Liptovský Mikuláš, k využitiu 

rozhlasových stĺpov k realizácii optickej siete. 

7. Rôzne.  

8. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,10 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Milana Galicu a Vladimíra 

Ďuroňa. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,      

     Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta navrhol doplnenie bodu č. 7: Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva. 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Oboznámenie s realizáciou kamerového systému na požiarnej zbrojnici. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

4. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2019. 

5. Prerokovanie návrhu VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Kvačany. 

6. Zaujatie stanoviska k ponuke firmy Citycom plus s.r.o., Liptovský Mikuláš, k využitiu 

rozhlasových stĺpov k realizácii optickej siete. 

7. Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva. 

8. Rôzne.  

9. Záver. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,      



     Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

   

2. Starosta oboznámil poslancov, že z dôvodu vykradnutia požiarnej zbrojnice, kde zmizli 

krovinorez a sada „goly“, sa dal na požiarnu zbrojnicu namontovať alarmový a kamerový 

systém. V súčasnosti sa pracuje ešte realizuje pripojenie na internet, aby bol signál z kamier 

prenášaný priamo na obecný úrad. Starosta potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o realizácii kamerového systému na 

požiarnej zbrojnici. 

Hlasovalo:   za -   5 / Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,      

     Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval poslancov, že suma na dodanie a montáž alarmového 

a kamerového systému, vrátane internetu, by nemala presiahnuť sumu 3.000 €. Tieto finančné 

prostriedky však neboli v rozpočte na rok 2019 vyčlenené, preto bolo pripravené rozpočtové 

opatrenie obce Kvačany č. 4. Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 4/2019 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 4/2019 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   5 / Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,      

     Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval o podaní žiadosti o úľavu na poplatku za KO na rok 2019 pre Jána 

Rumanského, ktorý sa dlhodobo zdržiava v zahraničí. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jozefa Gála o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2019 pre syna Jána Rumanského, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v 

zahraničí, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje na rok 2019 odpustenie poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady pre Jána Rumanského, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v zahraničí.  

Hlasovalo:   za -   5 / Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,      

     Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta informoval poslancov, že k návrhu VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Kvačany, neboli v stanovenej lehote doručené žiadne písomné 

pripomienky. Starosta informoval poslancov, že základná škola vypracovala zápisný lístok 

s podmienkami úhrady nákladov, kde budú vyberať paušálnu zálohu na stravu, ktorú budú 

využívať na vyplatenie obedov, ktoré deti neodoberú z dôvodu neodhlásenia sa. Nakoľko štát 

bude prispievať na stravu pre dieťa, ktoré sa zúčastňuje vyučovania, rodičia budú musieť byť 

zodpovednejší a budú musieť odhlasovať svoje deti z obedov. V prípade neodhlásenia by 

základnej škole vznikali výdavky, ktoré by bolo ťažko spätne od rodičov vymáhať. Starosta 

prečítal návrh uznesenia:  



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu VZN Obce Kvačany č. 

1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany neboli zaslané žiadne písomné 

pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie podmienky organizácie režimu stravovania 

v školskom zariadení a podmienky úhrady nákladov na stravovanie vypracované Základnou 

školou Kvačany,  

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 

obec Kvačany bez zmien, 

e) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach VZN Obce 

Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany. 

Hlasovalo:   za -   5 / Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,      

     Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta informoval poslancov, že je potrebné rozhodnúť sa, či stĺpy miestneho rozhlasu 

poskytneme pre realizáciu optickej siete alebo nie. J. Rypák informoval, že je potrebné zistiť, 

či by sa optická sieť využívala pre občanov a bola v prospech obce, alebo by na tom ťažila len 

spoločnosť. J. Kudzbel povedal, že by bolo potrebné zistiť, v akom stave sú stĺpy, nakoľko 

niektoré sú vyhnuté a možno by bolo potrebné aj vykopanie stĺpov a ich napravenie, čo tiež 

bude niečo stáť. Ľudia sú radi, že sa stĺpy zrušia, ale nie je proti tomu. Keby sa urobila len 

hlavná ulica, kde sú stĺpy ešte dobré, bolo by tiež zle. V. Ďuroň informoval, že pomaly každý 

druhý stĺp na Dlhej Lúke je vyvalený. M. Galica povedal, že ak sa stĺpy raz zrušia, už tu nikdy 

optická sieť nebude. Využitie stĺpov verejného osvetlenia neprichádza do úvahy, nakoľko je 

tam poplatok 18 €/rok/ks. Nakoľko sa objavili ešte nejaké otázky ohľadom dotiahnutia 

optickej siete do dediny, poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné zvolať ešte jedno jednanie 

s p. Fúziom. Predtým je však potrebné zistiť, v akom stave sú stĺpy, koľko z nich je 

použiteľných. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce o znovu prizvaní p. Fúziu k opätovnému 

prejednaniu realizácie optickej siete v Kvačanoch. 

Hlasovalo:   za -   5 / Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,      

     Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta informoval poslancov, že na obecný úrad bolo doručené vzdanie sa mandátu 

poslanca obecného zastupiteľstva Jána Chlebíka. Nakoľko nie je uvedený deň ku ktorému sa 

vzdáva, berie sa deň doručenia za deň vzdania sa mandátu. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vzdanie sa mandátu poslanca Jána Chlebíka 

k dátumu 18.7.2019. 

Hlasovalo:   za -   5 / Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,      

     Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



 

8. Starosta informoval poslancov, že sa urobil prieskum trhu na výtlky. Treba však prejsť po 

dedine a označiť jamy, ktoré by sa robili, aby si to firma vedela načísliť. Ďalej starosta 

informoval o zakúpení prefabrikátov k odvodneniu pri cintoríne v Kvačanoch. Jedná sa 

o prefabrikáty v rozmeroch 500x500x2000 mm. Bude potrebné ešte zabezpečiť na to mrežu, 

aby mohli po tom prechádzať aj nákladné autá. Starosta ďalej informoval o žiadosti p. Plazu 

o vypílenie lipy na pozemku, ktorá sa nachádza na Dlhej Lúke na hranici jeho pozemku 

s obecným pozemkom. Je potrebné prejsť po dedine a spísať všetky stromy, ktoré sú na 

obecných pozemkoch a potrebovali by sa vypíliť. Potom by sa napísala žiadosť na Správu 

TANAP-U o dendrologický posudok na vybrané stromy, aby sa posúdilo, ktoré stromy sa 

môžu vypíliť a ktoré nie. Ďalej informoval o žiadosti p. Granátovej, ktorá by chcela 

uskutočniť výmenu ich pozemkov za obecné, nakoľko sa pri ceste nachádza ich žumpa. Ide 

o pozemok, kde je plánovaná cesta k novostavbe p. Húsku, preto by bolo vhodné pozrieť sa 

na skutočný stav priamo na mieste. K. Kojšová informovala o plánovanom futbalovom turnaji 

o život, ktorý sa uskutoční v nedeľu 21. júla a požiadala obecné zastupiteľstvo o finančný 

príspevok na tento turnaj. Poslanci sa zhodli na sume do 150 €, preto starosta prečítal návrh 

uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o futbalovom turnaji o život, ktorý sa 

uskutoční v nedeľu 21. júla 2019, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje príspevok do sumy 150 € na futbalový turnaj o život, ktorý 

sa uskutoční v nedeľu 21.júla 2019.  

Hlasovalo:   za -   5 / Milan Galica, Vladimír Ďuroň ml., Július Kudzbel,      

     Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

M. Galica predložil poslancom návrh aby sa doriešila realizácia bezbariérového prístupu do 

kostola sv. Kataríny v Kvačanoch.  

 

Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,35 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:  

      

Milan Galica      ........................................ 

 

Vladimír Ďuroň ml.       ........................................ 


